



## NEW PERSONAL ENROLLMENT CASH AWARD

# 親推新聯營商現金獎勵推廣

2020.5.5 - 2020.6.28 (香港時間, Hong Kong Time)

感謝您將愛身健麗產品介紹給周邊的朋友,為了答謝您一直的支持,活動推廣期間:

We treasure your continuous support and reward you for sharing Isagenix's products! HK Isagenix Associate can earn maximum USD500 if they accumulate New Personal Enrollment BV through the promotion period:

# \$80

新親推會員累積的訂購點數達**800-1,499BV**,即可獲得**80美元**  
Accumulate **800-1,499BV** of New Personal Enrollment, the enroller will get **USD80**

# \$100

新親推會員累積的訂購點數達**1,500BV**,即可獲得**100美元**,  
如此類推,每位聯營商**最多可得500美元**。  
Earn USD100 for every 1500BV and allowed to be accumulated.  
**Maximum USD500** per Associate.

每位聯營商最多可得 **500美元**, Maximum **USD500** per Associate.

### 條件及細則 TERMS & CONDITIONS :

- 推廣期由2020年5月5日至6月28日(香港時間)。Promotion period runs from 5 May to 28 June 2020 HK time.
- 推廣只適用於香港產品目錄之聯營商。Promotion is only available for Associates who purchase the products from Hong Kong Catalog.
- 本活動獎金獲得者名單將於活動截止後公佈,獎金最快將於活動完結兩週後透過電子錢包發放。  
Winners of this award will be announced after the promotion period and bonus will be paid around 2 weeks after promotion ended and will be credited to personal I-payout account.
- 每累積1500BV即有100美元,如此類推,每一位會員最多可得500美元。  
Earn USD100 for every 1500BV and allowed to be accumulated. Maximum USD500 per Associate.
- 如推廣條款有任何更改,愛身健麗將不作另行通知,如有任何爭端,愛身健麗將保留最終決定權。  
Promotion rules are subject to change by Isagenix at any time without prior notice.  
In case of any dispute, Isagenix reserve the right to make final decision.

**ISAGENIX**

愛身健麗股份有限公司 Isagenix.com | hk.isafyi.com 搜尋:愛身健麗香港 Isagenix Hong Kong  
電話 Tel: +852-27790222 電郵 Email: CustomerServiceHK@IsagenixCorp.com  
九龍尖沙咀河內道5號普基商業中心18樓  
18th Floor, Podium Plaza, No.5 Hanoi Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon



Hong Kong